

# § Juridiska Föreningen i Uppsala

Grundad 1844

## **Närvarande:**

Ordförande: Christina Odengran

Vice Ordförande: Mary Ohrling

Sekreterare: David Wedar

Skattmästare: Fredrik Jonasson

Ordförande för Sociala Utskottet: Filip Lindell

Ordförande för Juridiska Studierådet: Anni-Maria Taka

Näringslivsansvarig: Josefin Skyttedal

Inspektor: Erika P Björkdahl

Pro-inspektor: Rolf Johansson

## **1§ Mötets öppnande**

Ordförande öppnade mötet.

## **2§ Val av en justeringsman tillika rösträknare**

Styrelsen väljer Anni-Maria Taka väljs till justeringsman tillika rösträknare.

## **3§ Val av mötesobservatör**

Styrelsen väljer Anni-Maria Taka till mötesobservatör.

## **4§ Godkännande av kallelseförfarandet**

Styrelsen godkänner kallelseförfarandet.

## **5§ Adjungeringar**

Styrelsen adjungerar inspektor, Erika P Björkdahl och Pro-inspektor Rolf Johansson med närvaro och talerätt för alla styrelsemöten under år 2015.

Justeras:

.....

Justerandenamn



## 6§ Fastställande av föredragningslistan

Föredragningslistan godtas efter justering.

## 7§ Protokoll från föregående sammanträde

Bordläggs till nästa möte.

## 8§ Meddelanden och rapporter

**Ordförande** konstaterar att recceveckan har gott bra, utan några stora incidenter. Hon har höga förväntningar och ser fram emot att starta terminen.

**Vice Ordförande** har pratat med reccekommittén om en fadder som haft en dold identitet under veckan och har upplyst kommittén om att det inte är i linje med JF:s reccepolicy.

**Skattmästare** har haft problem med styrelsedatorn, den har varit trasig. Han har mest pillat med budgeten och sett till att de inkommande fakturorna betalas. Han har även arbetet med en ny arbetsordning för skattmästeriet han ska redovisa det på mötet den 17/2. Han har även köpt ett nytt redovisningsprogram som kommer fungera bättre. Skattegruppen kommer börja ha möten på torsdagar.

**Ordförande för sociala utskottet** har börjat arbete med det sociala utskottet. Han har haft möte med polisen om alkoholtillståndet. Han ska ha ett uppföljande möte med programföreningar.

**Sekreteraren** har tittat upp nya alternativ till medlemskort.

**Ordförande för Studierådet** har haft Studierådets första möte. Hjalmar har föreslagit ett samarbete med Uppsalajuristerna Alumnistiftelse, i utbyte mot en föreläsare som kommer hålla en föreläsning för oss i vår. Fyllde posterna i gruppen. Pratade om DigiExam. Studierådet har tagit ett beslut om att Skyddsombud för T1 också är skyddsombud för Juridiskt Grundår (Uppsala), termin 1. Samma sak gäller för T2.

## 9§ Budget

Styrelsen diskuterar den budget som skattmästaren har lagt fram. Styrelsen kommer fram till att ta bort fotografens budgetpost och räkna in den kostnaden i events istället. I budgeten har skattmästeriet försökt att sammanfatta de olika utskotten och se vad som tjänas/kostar i de olika utskotten.

Justeras:

.....  
Justerandenamn



Inspektor och Pro inspektor vill ha med totala intäkter och kostnader så det är lättare att se hur verksamhetsåret har gott. De tycker också att när det rör sig om en utökande av en budgetpost ska de ges till den ”posten” som täcker flest medlemmar.

### **10§ Skattskyldighet**

Sekreteraren redovisar ett arbete han har gjort om föreningens skattskyldighet och hans slutsatser. Föreningen är en allmännyttig ideell förening, vilket betyder att JF inte är skattskyldig för något (se bilaga 2). Det problemet som finns är omsättningsskyldigheten. Sekreteraren föreslår att föreningen ska starta ett holdingbolag för att bortta risken för skattskyldighet helt.

### **11§ Stämman**

Ämnen som ska beröras på stämman:

Revidering av budget.

Verksamhetsplanen.

Motion Stadgerevidering, andra röstningen.

Motion om Stämмоordning, andra röstningen.

Motion ändring om röstningsförfarandet för ordförande, andra röstningen.

Motion om ändring om PJ, andra röstningen.

Motion om holdingbolag.

### **12 § Studentkortet**

Sekreteraren har börjat kolla alternativa medlemskort.

Styrelsen ålägger Sekreteraren att hålla i förhandlingen med studentkortet och Näringslivsansvarig att kolla med sponsorer till kortet.

### **13 § Spis och diskmaskin**

Styrelsen godkänner offert från husförmannen om inköp av spis och diskmaskin. Styrelsen ålägger även Skattmästaren att undersöka budgetutrymme för husförmannen, riktlinjer kommer fastslås till nästa möte 17/2.

### **14 § Bemanning av caféet**

Styrelsen diskuterar hur problemet med de tomma cafépassen kan lösas. Diskussionen förs om vad som kan vara mest effektivt, morot eller piskan. Konkret förslag från Filip, en välkomstdag i början av terminen där arbetsmän

Justeras:

.....  
Justerandenamn



får skriva upp sig. Jobba med deadlines, annars får man inte komma till ämbetsmannafesten.

I början på varje termin en välkomstdag som styrelsen ska ordna, i samarbete med cafémästaren. Därefter en deadline på en vecka. Därefter nå ut personligen till förmän som vidare ska kontakta sina assistenter.

### **15 § Ämbetsmannautbildning**

16/2 Ämbetsmannautbildning 17:30

2/3 Ämbetsmannautbildning 17:30

### **16 § Vänskapsmiddag med ELSA**

Ordförande har kontaktat Gasquegruppen om en gemensam middag, att eventuellt anordna en sittning tillsammans med ELSA. Gasquegruppen ska prata om det på deras möte. Medlem i JF eller ELSA för att kunna gå.

Styrelsen ställer sig positiva till idén men uppdrar åt Ordförande för Sociala Utskottet att undersöka vad Gasquegruppen tycker om idén.

### **17 § Planering Meet and Greet**

8/2 13:00-18:00.

Alla i styrelsen ska bjuda in sitt utskott, för att få så många närvarande som möjligt. Styrelsen uppdragar Ordförande att skriva ett taggat inlägg på Facebook, en påminnelse.

### **18 § Ansökan om kreditkort hos Clas Ohlson**

Styrelsen godkänner ansökan, och uppdragar till Skattmästare att fixa kortet.

### **19 § Justera budget**

Skattmästaren föreslår att ta bort fotografens budget post, och inkludera de kostnader fotografen har i de olika events som han/hon närvarar vid.

Styrelsen godkänner förslaget.

### **20 § Events**

MSA eventet har gått bra, 100 anmälningar.

Försvarsmakten event den 17 februari.

DLA har filmvisning den 18 februari.

Justeras:

.....  
Justerandenamn



Culpa Cup 11 april.

Resterande event är inte spikade.

## **21 § Samarbetspartners**

Cederquist är ny huvudsamarbetspartner tillsammans med G&D.

Möte med båda nästa vecka, men separat. Avtalet är inte spikat med G&D , men har sagt att de vill vara HS under 2015, men de flaggar för att de kanske hoppar av nästa år. Hammarskjöld tycker det kostar för mycket och ger för lite. Lindahls avtal ser lite annorlunda ut nu. Feedback för receveckan har inkommit från Lindahl.

## **22 § JF-podden**

Cederquist exklusiv sponsor för JF-podden.

Bordlägger beslut på om någon ändring, men säger till podcasterna att de ska tänka på att de har en sponsor.

## **23 § Fyllnadsval**

Styrelsen har fyllnadsvälat följande personer:

Giancarlo Ita Gomero till JOM-assistent.

Giancarlo Ita Gomero & Anna Svensson till Klubbverkare.

Sten Storgärds till Bokförman.

Hannah Arvidsson till Cafémästare.

Anna-Karin Alin till Vice Ordförande för Studierådet.

Cecilia Korsfeldt & Anna Li till Scholarisassistenter.

## **24 § Måla**

Styrelsen uppdrar till Sekreteraren att måla väggen i loungen med den nya loggan.

## **25 § Bokskåpet**

Bokskåpet har inventerats och hela styrelsen har fått en uppdaterad lista.

Justeras:

.....  
Justerandenamn



---

Ordförande  
Christina Odengran

---

Sekreterare  
David Wedar

---

Justeringsman  
Anni-Maria Taka

Justeras:

.....  
Justerandenamn

